
Åfjord kommune 

Høringsinnspill 

 

Fra Utdanningsforbundet ved Brandsfjord skole 

30.11.20 

Om skole: 

 Vi ønsker ikke elever som får en altfor lang skolevei, vi ønsker å ha elever som er opplagte og 
klare for læring. Det vil være til barnets beste å ikke ha for lang busstid. 

 Det må huskes at skolebuss ikke kjører strake veien – vi har elever som starter i buss fra 
Mostervik, kjører til Storvika og så til skolen – de bruker allerede 45 minutter. 

 Vi mener at tilgang på kvalifisert personale må vektlegges. Samler vi til en skole og flytter 
denne i retning Roan, vil vi sannsynligvis miste muligheten til å hente både faste ansatte, 
faglærere og vikarer fra sørdelen av Åfjord og Osen.  

 Vi kan se fordeler med både å ha en samlet skole i norddelen med tanke på skoleutvikling og 
større fagmiljø, men vi ser også de klare fordelene med å ha nærskole og tett kontakt med 
miljøet rundt skolen. 

 Vi ser pedagogiske fordeler med aldersblanding slik vi har det i dag, de små lærer av de som 
er større. 

 Blir det bestemt at det skal ned til en skole i norddelen ser vi det hensiktsmessig at denne 
ligger ved fylkesvei 715.  
 

Angående høringen: 

 Vi ønsker at den videre prosessen gir oss klare forslag, som det kan være en ny høringsrunde 
på, da det er litt vanskelig å gi innspill på en høring som er så åpen. 

 

 


